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Szanowny Panie Prezydencie,
Mając na uwadze moje interpelacje i pisma Rady Dzielnicy oraz zgłoszenia Mieszkańców Chwałęcic, bardzo proszę o zabudowanie słupków
uniemożliwiających "dzikie", niezgodne z przepisami parkowanie przy ulicy Łąbędziej, w okolicy skrzyżowania ulicy Łabędziej z ulicą Pniowską
i w bezpośrednim sąsiedztwie kąpieliska Pniowiec.
Jestem pewien, że zabudowanie takich słupków zapewni ład i porządek związany z parkowaniem samochodów w okolicy kąpieliska (dodam,
że parkingi są i są puste).

Za poważne potraktowanie mojej prośby i pozytywne ustosunkowanie się do niej z góry serdecznie dziękuję.

Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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